
 

 

                 
 
 

     Skihytta 11.11.2020 
 

Styremøte Verdal Orienteringsklubb 
Til stede: 
Inge Hafstad 
Karl Arne Melby 
Kjell Lundsaunet 
Lars Grindberg 
Kari Melby 
Per Grande 
Arne Okkenhaug 
 
 
 

 
1. Komiterunde 

- Gjennomgang økonomi av Karl Arne. 
- Sportslig: Gjennomfører treninger onsdager. Fra og med denne uka gjennomføres disse 

treningene ute pga Covid-19.Langturer på søndager. 
Sesongavslutning og premieutdeling er gjennomført. Premier fra Vørløpene kommer og 
deles ut senere. 

- Medie: meldepost I rute, går snart i trykk. 
- Tur-O: Sesongen avsluttet, og vi har en liten økning sammenlignet med 2019. Ca 

halvparten av kjøpte konvolutter sender inn for premie. 
- Skihytta/ Løypekomite: Geir Kolstad ønsker å sette opp en gapahuk som døtrene hans 

har laget som fagprøve på Marsteinsvola.VOK har fått tilbud om å «ta over» denne og 
sette den opp. Vi søker Statsskog og Verdal Kommune om tillatelse til dette. Tar med 
klopplegging opp til toppen i søknaden til Plan og Bygningsetaten i kommunen. 
Skihytte er stengt inntil videre pga smittesituasjonen vedr Covid-19. 
Det er utført en del vedlikehold på hytta. Skigard rundt hytta er satt på vent pga 
forsinkelse fra leverandør. 
Skihyttekomiteen gjør en vurdering på om vi skal anskaffe betalingsterminal/iZettle. 

- Kartkomite: Vi vil snart motta spillemidler for kartene i Garnes og på Verdalsøra. 
Vi har søkt om spillemidler på kartet i Leksdalsmarka. Der er vi nesten ferdig med 
synfaring. Og vi vil få faktura for dette før jul 2020. 
Neste store prosjekt blir evt NM kart for 2024. 
 

2. NM 2024 
Komite legges fram for årsmøte i februar. 

 
3. Årsmøte for 2020 arrangeres 10.februar 2021. 

 
4. Vi har kjøpt noen eksemplarer av O-bok 2020. Legges ut for salg på Facebook siden vår. 
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